



如何換領優惠？

1. 進入壽桃網店
2. 選購所需產品，加入購物車
3. 結帳時使用優惠碼即享折扣優惠

How to redeem offers?

1. Enter Sau Tao eShop
2. Select products and add to cart
3. Input coupon code when proceed checkout to enjoy discount

條款及細則

- 此優惠只適用於由即日起至 2022 年 3 月 31 日前使用。
- 此優惠需於 2022 年 3 月 31 日 11:59pm 前使用、逾期無效恕不補發。
- 此優惠碼不適用於購買入口貨品及減價產品。
- 所有貨品不設退換及退款。
- 如有任何爭議，新順福食品有限公司保留最終決定權。
- 此優惠由新順福食品有限公司提供，如有任何查詢，請直接與新順福食品有限公司聯絡。

Terms and conditions

- The promotion offer is valid from now on until 31 March 2022.
- The offer is valid for redemption until 23:59pm, 31 March 2022, after which it will be invalid.
- The promo code is not applicable to all imported item or discounted/ sales item.
- Products sold are not exchangeable nor refundable.
- In case of any dispute, Sun Shun Fuk Food Co. Ltd reserves the right for final decision.
- The promotion offer is provided by Sun Shun Fuk Food Co. Ltd , for any enquiries, please contact Sun Shun Fuk Food Co. Ltd directly.